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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων.   

         ΘΕΜΑ:   Σχετικά με τη μη απόδοση συνδρομών υπέρ συνδικαλιστικών 

οργανώσεων συνταξιούχων.  

 

 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 102 του νόμου 4387/16 και του άρθρου 

41 του νόμου 4611/19 νομοθετήθηκε η προαιρετική παρακράτηση από κάθε 

συνταξιούχο του ποσού των 20 λεπτών του ευρώ το μήνα από την κύρια σύνταξή του, 

με τη συγκατάθεσή του, για την ενίσχυση των οικονομικών δυνατοτήτων των 

συνδικαλιστικών οργανώσεων των συνταξιούχων. Τα χρήματα αυτά 

συγκεντρώνονται σε ειδικό κωδικό στον ΕΦΚΑ και αποδίδονται με υπουργική 

απόφαση στις συνταξιουχικές οργανώσεις ανάλογα με τον αριθμό των συνταξιούχων 

του κλάδου. Ωστόσο, μέχρι σήμερα έχουν αποδοθεί με σχετικές υπουργικές 

αποφάσεις που έχουν εκδοθεί μόνο τα σχετικά ποσά των ετών 2016 και 2017 και 

οφείλονται τα έτη 2018,2019, 2020 και 2021.  

Πριν από ένα μήνα σε σχετική Αναφορά, που είχα καταθέσει στο πλαίσιο του 

κοινοβουλευτικού ελέγχου έλαβα την απάντηση πως το Υπουργείο καθώς και ο e-

ΕΦΚΑ επεξεργάζονται σχέδιο τροποποίησης του νόμου το προσεχές χρονικό 

διάστημα με στόχο την ενίσχυση της αποδοτικότητας και της διαφάνειας στη 

διαχείριση του συγκεκριμένου πόρου για την υποστήριξη των πραγματικών αναγκών 

των συνταξιουχικών οργανώσεων, σε άμεση σύνδεση και με τον ευρύτερο 

οργανωτικό και ψηφιακό μετασχηματισμό του e-ΕΦΚΑ, αλλά μέχρι σήμερα δεν έχει 

υπάρξει κάποια εξέλιξη επί του θέματος.  
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Σήμερα, μετά από τέσσερα χρόνια κατά τα οποία δεν έχουν αποδοθεί τα 

οφειλόμενα  οι συνδικαλιστικές οργανώσεις και τα 224 σωματεία της δύναμης τους 

αντιμετωπίζουν πολύ σοβαρά οικονομικά προβλήματα και πολλές από αυτές 

βρίσκονται σε αδυναμία να πληρώσουν τις λειτουργικές ανάγκες, πάγιες δαπάνες, 

τους μισθούς των υπαλλήλων που απασχολούν και δεν έχουν την παραμικρή 

δυνατότητα να πραγματοποιήσουν ούτε μία κοινωνική – πολιτιστική εκδήλωση και 

να ανταποκριθούν με επιτυχία στην αποστολή τους.  

-Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κύριος Υπουργός:  

- Πότε θα αποδοθούν στις συνδικαλιστικές οργανώσεις των συνταξιούχων 

σύμφωνα με τη νομοθεσία τα οφειλόμενα των ετών 2018 – 2021; 

- Πότε θα ολοκληρωθεί το νέο θεσμικό πλαίσιο με το οποίο θα τροποποιείται 

η διαδικασία καταβολής των συνδρομών υπέρ των συνδικαλιστικών οργανώσεων;  
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